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PROTOKÓŁ Nr XXIII/12 

z sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 26 października 2012 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn – Pan Henryk Ordon. 

Obrady sesji protokołowała podinspektor ds. organizacyjnych i samorządowych –  

Katarzyna Kisiel 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 9.00, a zakończył o godz. 11.00 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia XXIII 

sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach uczestniczy 15 

radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 W sesji uczestniczyli ponadto: Zastępca Wójta – Krzysztof Michalski, Skarbnik 

Gminy – Krystyna Jaranowska, zaproszeni goście, pracownicy merytoryczni urzędu oraz 

media. 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych  

na XXIII obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn. 

  Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji. Nie zgłoszono żadnych wniosków,  

w związku, z czym poddał pod głosowanie proponowany porządek sesji, który został przyjęty 

jednogłośnie, w następującym brzmieniu: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2.Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3.Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 
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4.Interpelacje i zapytania. 

5.Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

6.Sprawozdanie Wójta i Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń majątkowych. 

7.Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień od tego podatku, 

2) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

3) w sprawie opłaty targowej, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kwidzyn na 2012 

rok, 

5) w sprawie utworzenia obwodów głosowania w gminie Kwidzyn, 

6) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kwidzyn, za udział  

w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych organizowanych 

przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. 

8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XXII sesji Rady Gminy. 

9. Wolne wnioski  

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 

 Przewodniczący oświadczył, iż protokół z XXII sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 19). Zwrócił się z pytaniem do radnych, 

czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag uznał, iż protokół z XXII sesji 

RG został przyjęty. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania. 

 Radny Franciszek Sokołowski zawnioskował o zgłoszenie do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o remont drogi w Rozpędzinach od strony Kwidzyna do mostu. 

 Radny Tomasz Świerczek zapytał czy pracownicy merytoryczni szkół w ostatnim 

czasie otrzymali podwyżki? Zawnioskował także o remont drogi na Marezie, gdzie ciągle 

powstają kałuże i nie ma spadów wody. Odpowiedzi w zakresie podwyżek udzieliła Pani 
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Wójt. Wskazała, że nie przewiduje się na rok bieżący i przyszły środków w sferze budżetowej 

na podwyżki. Wyjaśniła, że ostatnim czasie miały miejsce jedynie regulacje płac. 

 Radny Janusz Cichocki zgłosił, że w Rakowcu studzienki na drodze „wyskakują” 

podczas najechania samochodem. 

 Radny Andrzej Lis zawnioskował o czyszczenie przepustów od wału wiślanego  

aż do kanału Palemona. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

 Pani Wójt ustnie przedłożyła sprawozdanie ze swej działalności w okresie między 

sesyjnym. Poinformowała o terminach i tematach spotkań, w których uczestniczyła. Dnia  

4 i 5 października 2012 roku uczestniczyła wraz z pracownikiem Panem Marcinem Rzepnym 

w I Konferencji Narodowego Programu Aktywizacji Sportowej – Gniewino 2012. Następnie 

9 października odbyła spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie przyśpieszenia 

zwrotu pieniędzy dla gminy ze środków unijnych. Dnia 12 października b.r w Gdańsku 

uczestniczyła w spotkaniu w związku z realizacją Programu Operacyjnego „Kapitał ludzki”. 

Pani Wójt wzięła także udział w festiwalu kulinarnym „Jesień ze śliwką” organizowanym  

w Rakowcu, gdzie gościem specjalnym był kucharz Pan Grzegorz Russak. Z kolei dnia 16.10 

Pani Wójt udała się na Nadzwyczajne Walne Zgromadzenie Wspólników w Kwidzyńskim 

Parku Przemysłowo - Technologicznym w związku ze zwiększeniem udziałów w spółce. 

Dnia 17 października bieżącego miesiąca obchodziliśmy Dzień Edukacji Narodowej, podczas 

którego wręczano nagrody Wójta dla nauczycieli i dyrektorów. Następnie dnia 18.10.2012r. 

Pani Wójt uczestniczyła we wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Kwidzyn,  

na którym opiniowano projekty uchwał i ustalono stawki podatków lokalnych na 2013 rok. 

Dnia 22 października odbyło się ponowne posiedzenie komisji, na którym rozważano temat 

podatku rolnego i leśnego. Pani Wójt wzięła udział w seminarium na temat odnawialnych 

źródeł energii dnia 24 października. Tego samego dnia w urzędzie gminy odbywały się 

konsultacje społeczne z organizacjami pozarządowymi, a także miało miejsce zebranie 

wiejskie w Korzeniewie. Podczas zebrania wiejskiego przyjęto rezygnację sołtysa Pana 

Bogdana Szaciłły, a także wybrano nowego sołtysa, którym została Pani Renata Krupa. Pani 

Wójt poinformowała, że dnia 25.10 odbyła się I narada z dyrektorami szkół i przedszkoli. 
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Ad. 6. Sprawozdanie Wójta i Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń 

majątkowych. 

 Pani Wójt odczytała sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

przez pracowników Urzędu Gminy upoważnionych przez Wójta do wydawania decyzji 

administracyjnych oraz kierowników gminnych jednostek organizacyjnych. 

Sprawozdanie Wójta z analizy oświadczeń majątkowych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przedstawił informację z analizy 

oświadczeń majątkowych radnych za 2011 rok. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń majątkowych stanowi załącznik  

nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał. 

1) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od tego 

podatku, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 

14 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym się” nadając jej numer XXIII/122/12.  

W głosowaniu udział wzięło 15 obecnych na sesji radnych.  

       Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

2) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 

15 głosami „za” nadając jej numer XXIII/123/12. W głosowaniu udział wzięło 15 obecnych   

na sesji radnych.  

       Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

3) w sprawie opłaty targowej, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 
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15 głosami „za” nadając jej numer XXIII/124/12. W głosowaniu udział wzięło 15 obecnych   

na sesji radnych.  

       Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kwidzyn na 2012 rok, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

 Pani Skarbnik wskazała, jakie zmiany należy wprowadzić w Uchwale Nr XIV/76/11 

Rady Gminy Kwidzyn w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kwidzyn na 2012 rok oraz  

z czego one wynikają. Poinformowała, że dochody i wydatki budżetu Gminy Kwidzyn 

zmniejsza się o kwotę 508 000 zł. Po wprowadzeniu tej zmiany plan budżetu wynosi  

po stronie dochodów 33 006 398 zł, a po stronie wydatków 34 702 460 zł. Podkreśliła,  

że deficyt budżetowy pozostaje bez zmian w wysokości 1 696 062 zł. Następnie wskazała 

kwoty zwiększeń i zmniejszeń w poszczególnych działach klasyfikacji budżetowej, które 

miały wpływ na ostateczny stan dochodów i wydatków w budżecie Gminy Kwidzyn w 2012 

roku.  

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 

15 głosami „za” nadając jej numer XXIII/125/12. W głosowaniu udział wzięło 15 obecnych   

na sesji radnych.  

       Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

5) w sprawie utworzenia obwodów głosowania w gminie Kwidzyn, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

 Pani Wójt odczytała obwieszczenie o wynikach konsultacji w sprawie obwodów 

głosowania w Gminie Kwidzyn. 

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 

15 głosami „za” nadając jej numer XXIII/126/12. W głosowaniu udział wzięło 15 obecnych   

na sesji radnych.  

       Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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6) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych z terenu Gminy Kwidzyn, za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach 

pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 

15 głosami „za” nadając jej numer XXIII/127/12. W głosowaniu udział wzięło 15 obecnych   

na sesji radnych.  

       Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 Pani Wójt poinformowała zebranych na obradach sesji, że w nie podejmujemy  

na przyszły rok podatkowy uchwały w sprawie obniżenia podatku rolnego. Wskazała,  

że 19 października 2012r. został ogłoszony Komunikat Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech 

kwartałów 2012r. i wynosi on 75,86 zł za 1 dt i dodała, że taką stawkę przyjmujemy na 

rok 2013. Pani Wójt uzasadniła to tym, że gmina obniżając ceny podatkowe traci swoje 

dochody poprzez zmniejszenie subwencji, która jest wyliczana od maksymalnych 

dochodów, jakie gmina mogła uzyskać, a nie według stawek, które Rada Gminy 

uchwaliła. 

 

Ad. 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XXII sesji Rady Gminy. 

 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XXII sesji Rady Gminy udzielił Zastępca 

Wójta Pan Krzysztof Michalski. 

       Odpowiedź stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 9. Wolne wnioski.  

  Radny Jerzy Tumiłowicz poprosił radną powiatu Panią Krystynę Łapacz o wsparcie 

przy realizacji wniosku o wycięcie 3 drzew przy drodze powiatowej Rakowiec – Otoczyn. 

Drzewa bardzo ograniczają widoczność przy wyjeździe.  

 Radny Zdzisław Kosewski zawnioskował o poprawienie zatoczki autobusowej 

poprzez dosypanie asfaltu. 

 Sołtys sołectwa Rakowiec, Elżbieta Szczukowska poprosiła o zwrócenie uwagi 

kierowcy autobusu, który przewozi dzieci i młodzież szkolną o zaprzestanie wykonywania 
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manewru zawracania na zakręcie, ponieważ stwarza w ten sposób zagrożenie. Powinien 

korzystać z innej bezpieczniejszej trasy, a nie skracać drogę. 

 Sołtys sołectwa Mareza, Tadeusz Schodowski zawnioskował o uzupełnienie szyb  

na przystankach autobusowych. 

 Sołtys sołectwa Kamionka, Genowefa Szczotka zawnioskowała o utwardzenie drogi  

na ul. Leśnej. 

 Radny Janusz Dziadko zawnioskował o utwardzenie terenu przy przystanku 

autobusowym w Marezie. 

 Radny Tomasz Świerczek zgłosił zły stan nawierzchni drogi w Podzamczu  

i Gniewskim Polu, gdzie są pokruszone płyty.  

 

Ad. 10. Zamknięcie sesji. 

 Wobec wyczerpania porządku XXII sesji Rady Gminy Kwidzyn Przewodniczący 

Rady Pan Henryk Ordon zamknął sesję, informując jednocześnie o terminie kolejnej sesji, 

która odbędzie się 16 listopada 2012 roku. 

 
PROTOKOŁOWAŁA:       PRZEWODNICZYŁ  

Podinsp. ds. Organizacyjnych i Samorządowych     Przewodniczący Rady 

 

Katarzyna Kisiel        Henryk Ordon  

           

                   


